
Protokół Nr VII/2019
z VII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu 27 lutego 2019 roku

w sali Urzędu Miejskiego Stary Rynek 1.

Sesja rozpoczęła się o godzinie 12.00, a zakończyła o 16.30.

Ustawowa liczba Radnych - 21
Obecnych na Sesji              - 20 

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad VII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.

3. Przyjęcie protokołu z V i VI Sesji Rady Miejskiej.

4. Rozpatrzenie projektu uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia  trybu udziela-
nia i rozliczania dotacji z budżetu Miasta Łowicza dla niepublicznych  przedszkoli i innych
form wychowania przedszkolnego oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich
pobrania i wykorzystania.

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wy-
miaru godzin zajęć nauczycieli przedszkoli pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-
letnie i dzieci młodsze. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat
za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkol-
nym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą  6 lat.

7. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  trybu  
 udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Miasta Łowicza  dla publicznych szkół  prowa-
dzonych przez podmiot inny niż Gmina Miasto Łowicz oraz tryb i zakres kontroli prawi-
dłowości ich pobrania i wykorzystania.

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowa-
nia wieczystego nieruchomości położonej w Łowiczu obręb 0005 Kostka, stanowiącej wła-
sność Skarbu  Państwa.

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie działek gruntu, poło-
żonych w Łowiczu w obrębie Bratkowice przy ul. Topolowej.

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia metody ustalenia opłaty za gospoda-
rowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty.

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania dla Policji  środków finansowych
 z przeznaczeniem na rekompensatę pieniężną dla policjantów za ponadnormatywny czas
służby.

12. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie miedzy Sesjami.

13. Interpelacje, zapytania sprawy różne.

14. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.

15. Zakończenie obrad  VII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
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Ad. 1

Otwarcia  obrad  VII  Sesji  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  dokonał  Przewodniczący  Rady  Henryk
Zasępa.
Powitał Radnych oraz zaproszonych gości:  Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego,
Zastępcę  Burmistrza  Miasta  Pana Bogusława  Bończaka  oraz  Zastępcę  Burmistrza  Miasta  Pana
Mariusza  Siewierę.  Powitał  Przewodniczących  Zarządu Osiedli,  Sekretarza  Miasta  Panią  Marię
Więckowską, Skarbnika Miasta Pana Arkadiusza Podsędka, Naczelników Wydziału, Dyrektorów
jednostek organizacyjnych miasta, Radcę Prawnego Panią Katarzynę Kranik-Saleh, pracowników
Urzędu Miejskiego, przedstawicieli mediów.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że w sesji uczestniczy 20 radnych co
stanowi kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad. 2

Przewodniczący  Rady Miejskiej  Henryk Zasępa  stwierdził,  że  proponowany porządek  obrad
VII Sesji wraz z projektami uchwał został wysłany wszystkim zaproszonym Radnym. 

Burmistrz Miasta Krzysztof Jan Kaliński poinformował, że do projektu uchwały w sprawie okre-
ślenia metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki
opłaty po rozmowie z pracownikami oraz mieszkańcami, została wprowadzona autopoprawka doty-
cząca zmniejszenia opłaty za odbiór śmieci.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono porzą-
dek został przyjęty bez zmian. 

Ad. 3

Protokół z V oraz VI Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad. 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu.
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Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, proto-
kół z V oraz VI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu został przyjęty bez zmian. 

Przewodniczący Radny Henryk Zasępa zarządził przerwę w obradach od godz. 12.42 do godz.
12.52.

Po przerwie.

Ad. 4

Projekt uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia  trybu udzielania i rozliczania
dotacji z budżetu Miasta Łowicza dla niepublicznych  przedszkoli i innych form wychowania
przedszkolnego  oraz  trybu  przeprowadzania  kontroli  prawidłowości  ich   pobrania  i
wykorzystania –  przedstawiła  Pani  Joanna  Mostowska  Dyrektor  Zakładu  Ekonomiczno-
Administracyjnego.

 (stanowi załącznik)

Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Paweł Pięta. 

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował prze-
głosowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia  trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu 
Miasta Łowicza dla niepublicznych  przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego oraz 
trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich  pobrania i wykorzystania.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

7. Radny Krzysztof Janicki nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc nie brała udziału w głosowaniu.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”..

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”..

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
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13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”..

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  stwierdził, że Rada Miejska podjęła 
jednogłośnie:

Uchwałę Nr VII/50/2019
Ad. 5

Projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć
nauczycieli przedszkoli pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze -
przedstawiła Pani Joanna Mostowska Dyrektor Zakładu Ekonomiczno- Administracyjnego.

(stanowi załącznik)

Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 
 (stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował prze-
głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin
zajęć nauczycieli przedszkoli pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
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8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  stwierdził, że Rada Miejska podjęła 
jednogłośnie:

Uchwałę Nr VII/51/2019
Ad. 6 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie
z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku
szkolnego  w  roku  kalendarzowym,  w  którym  kończą   6  lat  –  przedstawiła  Pani  Joanna
Mostowska Dyrektor Zakładu Ekonomiczno- Administracyjnego.

(stanowi załącznik)

Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 
 (stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował prze-
głosowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za korzy-
stanie  z wychowania  przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca
roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą  6 lat.
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1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę Nr VII/52/2019
Ad. 7

Projekt  uchwały  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  trybu  udzielania  i  rozliczania
dotacji z  budżetu Miasta Łowicza  dla publicznych szkół  prowadzonych przez podmiot inny
niż  Gmina  Miasto  Łowicz  oraz  tryb  i  zakres  kontroli  prawidłowości  ich  pobrania  
i  wykorzystania  –  przedstawiła  Pani  Joanna  Mostowska  Dyrektor  Zakładu  Ekonomiczno-
Administracyjnego.                                
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(stanowi załącznik)

Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Paweł Pięta.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  trybu  udzielania
i rozliczania  dotacji  z  budżetu  Miasta  Łowicza   dla  publicznych  szkół   prowadzonych  przez
podmiot inny niż Gmina Miasto Łowicz oraz tryb i zakres kontroli prawidłowości ich pobrania  
i wykorzystania.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.
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20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę Nr VII/53/2019
Ad. 8

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie  prawa użytkowania  wieczystego
nieruchomości  położonej  w  Łowiczu  obręb  0005  Kostka,  stanowiącej  własność  Skarbu
Państwa
- przedstawi Pani Anna Gajewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami.

(stanowi załącznik)

W dyskusji nad uchwałą wzięli udział: Radny Michał Trzoska oraz Radny Robert Wójcik.

Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny
Tadeusz Żaczek,
Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów  przedstawił  Przewodnicząca  Komisji  Radna  Zofia
Wielemborek.

 (stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie wyrażenia  zgody  na  nabycie  prawa  użytkowania
wieczystego nieruchomości położonej w Łowiczu obręb 0005 Kostka, stanowiącej własność Skarbu
Państwa.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
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14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę Nr VII/54/2019
Ad. 9

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie działek gruntu, położonych w Łowiczu 
w obrębie Bratkowice przy ul. Topolowej- przedstawi Pani Anna Gajewska Naczelnik Wydziału 
Gospodarki Gruntami. 

(stanowi załącznik)

W dyskusji nad uchwałą wzięli udział: Radny Grzegorz Durka oraz Pani Anna Gajewska Naczelnik
Wydziału Gospodarki Gruntami.

Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta   przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny
Tadeusz Żaczek,
Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów   przedstawiła  Przewodnicząca  Komisji  Radna  Zofia
Wielemborek.

 (stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
przegłosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie działek gruntu, położonych
w Łowiczu w obrębie Bratkowice przy ul. Topolowej.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
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6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

  20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę Nr VII/55/2019
Ad. 10

Projekt uchwały w sprawie określenia metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi oraz ustalenia  stawki opłaty  wraz z  autopoprawką –  przedstawił  Pan Paweł
Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych. 

(stanowi załącznik)

W dyskusji nad uchwałą wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Radny Michał Trzoska, Radna Zofia
Kroc, Radna Zofia Wielemborek, Radny Jacek Wiśniewski, Radny Jakub Wolski, Burmistrz Miasta
Krzysztof Jan Kaliński, Zastępca Burmistrza Bogusław Bończak, Pan Paweł Gawroński Naczelnik
Wydziału Spraw Komunalnych,  Radny Krzysztof  Olko, Radna Wiesława Gębura oraz Zastępca
Burmistrza Mariusz Siewiera. 
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Przewodniczący Radny Henryk Zasępa zarządził przerwę w obradach od godz. 14.00 do godz.
14.25.

Po przerwie. 

W dyskusji nad uchwałą wzięli udział: Radny Michał Trzoska, Pan Paweł Gawroński Naczelnik 
Wydziału Spraw Komunalnych, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował prze-
głosowanie wniosku złożonego przez Burmistrza Miasta Krzysztofa Jana Kalińskiego w formie au-
topoprawki dot. zmiany stawki z 17 zł na 15 zł odpadów segregowanych oraz z 26 zł na 30 zł odpa-
dów niesegregowanych. 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał się” od głosu.

7. Radny Krzysztof Janicki nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc „wstrzymała się” od głosu.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska „wstrzymał się” od głosu.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „wstrzymał się” od głosu.

18. Radny Jakub Wolski głosował „wstrzymał się” od głosu.
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19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

14 „za”, 0 „przeciw”, 6 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  wniosek  został  przyjęły
większością głosów przez Radę Miejską.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował prze-
głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia metody ustalenia opłaty za gospodarowanie od-
padami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty wraz z autopoprawką.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał się” od głosu.

7. Radny Krzysztof Janicki nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.

9. Radna Zofia Kroc „wstrzymała się” od głosu.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska „wstrzymał się” od głosu.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „wstrzymał się” od głosu.

18. Radny Jakub Wolski głosował „wstrzymał się” od głosu.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
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20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

14 „za”, 0 „przeciw”, 6 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
większością głosów:

Uchwałę Nr VII/56/2019
Ad. 11

Projekt uchwały w sprawie przekazania dla Policji środków finansowych z przeznaczeniem
na rekompensatę pieniężną dla policjantów za ponadnormatywny czas służby- przedstawi Pani
Edyta Fabijańska Naczelnik Wydziału spaw Obywatelskich.

(stanowi załącznik)

W dyskusji nad uchwałą wzięli udział: Radna Zofia Kroc, Radny Krzysztof Olko oraz Pani Edyta
Fabijańska Naczelnik Wydziału spaw Obywatelskich.

Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta   przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny
Tadeusz Żaczek.
Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów   przedstawiła  Przewodnicząca  Komisji  Radna  Zofia
Wielemborek.

 (stanowią załączniki)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował prze-
głosowanie projektu uchwały w sprawie  przekazania dla Policji środków finansowych z przezna-
czeniem na rekompensatę pieniężną dla policjantów za ponadnormatywny czas służby.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.

2. Radny Marek Boroski głosował „za”.

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

7. Radny Krzysztof Janicki nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
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9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.

11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.

18. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu.

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

19 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
większością głosów:

Uchwałę Nr VII/57/2019
Ad. 12

Informację  Burmistrza  Miasta  o  działaniach  w okresie  między  Sesjami –  przedstawił  Pan
Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

(stanowi załącznik)

W dyskusji wzięli udział: Radny Marek Boroski, Radny Robert Wójcik, Radny Michał Trzoska,
Radna Zofia Kroc, Pani Maria Więckowska Sekretarz Miasta, Radny Jakub Wolski oraz Pani Anna
Gajewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami

Rada Miejska przyjęła Informację o działaniach w okresie między Sesjami.

Ad. 13
Interpelacje, zapytania, sprawy różne.
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Radny Robert Wójcik w imieniu Zarządu Osiedla Przedmieście złożył interpelację w sprawie 
wyznaczenia i ustalenia alternatywnej drogi dojazdowej dla TIR-ów do magazynu Maspex-u 
z pominięciem ul. Kaliskiej i ul. Powstańców. 

 (stanowi załącznik)

Radny Robert Wójcik w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl” złożył interpelację w sprawie:
- stworzenia na terenie miasta dostępnej przestrzeni publicznej dla infrastruktury rowerowej oraz 
pieszych;
- opracowania Miejskiego Programu Wspierania Rodziny na kolejne 3 lata;
- przygotowania projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad sprzedaży na rzecz najemców lokali 
mieszkalnych stanowiących własność Gminy Miasta Łowicza oraz udzielenia bonifikaty od cen 
sprzedaży.

(stanowią załączniki)

Radny Michał Trzoska w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość i niezależni złożył 
interpelację w sprawie naboru w programie „Sowa”.

(stanowi załącznik)

Radny Michał Trzoska w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość i niezależni złożył 
zapytania w sprawie:
- przygotowania informacji na temat środków zewnętrznych pozyskanych na zasoby mieszkaniowe;
- przedłożenia planu współpracy z miastami partnerskimi;
- zmiany w organizacji zajęć na pływalni.

(stanowią załączniki)

Radna Zofia Kroc złożyła interpelację w sprawie wyposażenia skrzyżowania o sygnalizację 
dźwiękową.

(stanowi załącznik)

Radna Zofia Kroc złożyła zapytania w sprawie:
- budżetu obywatelskiego na 2019 rok;
- planowanej nazwy ronda przy ul. 1-go Maja.

(stanowią załączniki)

Pan Piotr Tarczyński poinformował o problemie ruchu tranzytowego na Osiedlu Zatorze. 

Ad. 14

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa poinformował,  że  następna  Sesja  Rady
Miejskiej odbędzie się w dniu 28 marca 2019 roku (czwartek) o godzinie 12.00 z następującymi
tematami:

-  Sprawozdanie  z  realizacji  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiazywania  Problemów
Alkoholowych i Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2018 rok.
- Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu za rok 2018
oraz planowanie działania i potrzeby na rok 2019.
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- Sprawozdanie z realizacji  „Programu Przeciwdziałania  Przemocy w Rodzinie  i Ochrony Ofiar
Przemocy w Rodzinie dla Gminy Miasta Łowicz na lata 2016 – 2020” w roku 2018.
-  Sprawozdanie z realizacji „ Miejskiego Programu Wspierania Rodziny dla Miasta Łowicza na
lata   2016 – 2018”  w 2018 roku.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że posiedzenia komisji w marcu
planowane są w dniach:

18.03.2019 r. godz. 15.00 Komisja Społeczna
19.03.2019 r. godz. 15.00 Komisja Mieszkaniowa i Socjalna
20.03.2019 r. godz. 15.00 Komisja Gospodarcza i Rozwoju Miasta 
21.03.2019 r. godz. 14.00 Komisja Budżetu i Finansów
25.03.2019 r. godz. 13.00 Komisja Rewizyjna 

Ad. 15

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa podziękował za dyskusję i udział w obradach.
Na tym zakończono obrady VII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

            Protokołowała:                                           Przewodniczący Rady:

            Marta Nowak     Henryk Zasępa
            Podinspektor 
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